
Vážené kolegyně, vážení kolegové, milé studentky a studenti, vážení rodiče a přátelé školy, 

jmenuji se David Andrle a dovoluji si Vás dnes touto formou oslovit a krátce se představit.  

Rada Jihomoravského kraje mne s účinností od 12. 11. 2014 jmenovala na příštích šest let ředitelem 

Gymnázia, Brno, Vídeňská 47. 

Budu tak mít příležitost navázat na činnost svých předchůdců v téměř šedesátileté historii naší školy. 

Přijímám své  jmenování s pokorou a vědomím odpovědnosti za další rozvoj školy. Chci při své další 

práci využít  zkušeností, které  jsem  získal během deseti  let, kdy  jsem na naší  škole vykonával práci 

zástupce ředitele.  

V nejbližším  období  nás  čekají  úkoly,  které  nebudou  snadné,  nicméně  jistě  budou  splnitelné. 

Namátkou vzpomenu: 

 udržení  svědomitého  a  odpovědného  přístupu  našich  žáků  ke  studiu,  který  bezesporu 

přispívá k jejich úspěšnému absolutoriu a spokojenému uplatnění v jejich dalším životě 

 podpora otevřeného a fungujícího školního prostředí se zdravým a příjemným klimatem pro 

žáky i učitele 

 podpora zapojení a úspěšnosti žáků ve vědomostních, dovednostních a sportovních soutěžích 

a olympiádách 

 dokončení  projektu  GVID  ‐  Aplikace  moderních  technologií,  který  významně  přispěl 

k vybavení školy  informačními  technologiemi a pomáhá do výukového procesu zavést nové 

moderní formy 

 realizace projektu Vybavení  laboratoří pro výuku přírodovědných předmětů, na  jejímž konci 

budou nové moderní laboratoře fyziky, chemie a biologie 

 zajištění finančních prostředků k dokončení rekonstrukce elektroinstalací v budově školy 

 organizace akcí, na kterých se naše škola již tradičně podílí a které přispívají k šíření dobrého 

jména  Vídeňky  – mezi  jinými  organizace  celostátní  přehlídky  pěveckých  sborů  Gymnasia 

cantant,  krajského  kola  Matematické  olympiády  kategorie  Z9  nebo  Prezentační  soutěže 

studentů brněnských gymnázií  

Dovolte, abych při  této příležitosti poděkoval  všem  svým  spolupracovníkům,  zejména pedagogům, 

kteří každodenně odevzdávají kus sebe přímo ve vyučovacích hodinách a velmi často  i mimo školní 

třídy. Chci  jim vyslovit svou podporu a vyjádřit přesvědčení, že svou práci odvádí na vysoké úrovni. 

Ostatně  výsledky  jejich  práce  se  odráží  například  v počtu  absolventů,  kteří  se  k nám  velmi  rádi 

různými cestami vrací.  

Fungování školy by však nebylo úplné bez spolupráce s rodiči. Věřím, že se budou i nadále zapojovat 

do  života  školy  například  svou  aktivní  činností  ve  Sdružení  rodičů.  Možností  ke  spolupráci  jistě 

najdeme více. Těším se na ni. 


